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	一、發表SCI、SSCI、EI、TSSCI 或 SCOPUS期刊論文清冊 
(Articles published or accepted for publication in SSCI, SCI, EI, TSSCI or SCOPUS journals.)
期刊填寫格式：
作者1、作者2（出版年）。文章名稱。期刊名稱，卷（期），頁碼。
[例: 黃櫻美、蔡昀庭 (2019)。幸福了，然後呢？從情感與認知觀點解釋幸福感與工作績效之關係。台大管理論叢，29，221-259。] 
[Example: McCauley, S. M., & Christiansen, M. H. (2019). Language learning as language use: A cross-linguistic model of child language development. Psychological Review, 126(1), 1–51.]

二、發表國際研討會論文清冊
(Articles presented or accepted in international conferences)
研討會填寫格式：
作者1、作者2（出版年）。論文名稱。會議名稱，會議地點。
[Example: Abbas, A., Faiz, A., Fatima, A., & Avdic, A. (2017, June). Reasons for the failure of government IT projects in Pakistan: A contemporary study. Paper presented at 2017 International Conference on Service Systems and Service Management (ICSSSM 2017), Dalian, China.] 



注意事項：1. 期刊論文：檢附刊登本與SSCI、SCI、EI、TSSCI或SCOPUS收錄證明。尚未出版，須以期刊接受函與論文手稿代替刊登本。2. 國際研討會論文：檢附刊登本 (如：刊登於研討會論文集之論文)。若無刊登本，須檢附論文發表接受函、口頭發表證明，以及發表論文手稿。3. 所有著作須以本系名義發表。
Note: 1. Journal articles: Enclose publication copies and proof documents of articles published in the journals indexed in SSCI, SCI, EI, TSSCI or SCOPUS; or enclose letters/certificates of acceptance and manuscripts to replace publication copies if articles have not yet been published. 2. International conference papers: Enclose publication copies (e.g. papers published in the conference proceedings); or enclose letters/certificates of acceptance, certificates of paper presentation, and manuscripts. 3. All the articles must be published/presented on behalf of the Department of Business Administration of Asia University.   
